

Terms and Conditions

الشروط و الأحكام

By signing and returning this subscription form (the “**Subscription Form**”), the subscriber agrees that these terms and conditions shall apply.

بالتوقيع على طلب الاكتتاب المائل وتسليمه (“**طلب الاكتتاب**”) فإن المكتتب يوافق على سريان هذه الشروط والأحكام.

Subscription Forms to subscribe to Increase Shares in the share capital of Takaful Emarat Insurance PJSC (the “**Company**”) at value of AED 1.00 per share (the “**Increase Shares**”), , that shall be issued based on the decision of General Assembly Meeting that was held on 27 Feb 2024 and 14 June 2024 to increase the Capital of the Company by an amount up to AED 185,000,000 shall only be made by shareholders registered in the Companies share register with Dubai Financial Market as at 01/11/2024 (“**Eligible Shareholders**”).

إن تقديم طلبات الاكتتاب في أسهم زيادة رأسمال تكافل الإمارات – تأمين ش.م.ع. (“**الشركة**”) بقيمة تبلغ (1.00) درهم إماراتي للسهم الواحد (“**السهم الزيادة**”), والتي سوف يتم إصدارها بموجب قرارات الجمعية العمومية التي انعقدت بتاريخ 27 فبراير 2024 وبتاريخ 14 يونيو 2024 بزيادة رأسمال الشركة بمبلغ يصل إلى 185,000,000 درهم. يتم فقط من قبل مساهمي الشركة المقيدين في سجل مساهمي الشركة في سوق دبي المالي كما في 01/11/2024 (“**الأشخاص المؤهلين**”).

Eligible Shareholders are entitled to subscribe to the Increase Shares as set out in the Subscription Invitation Announcement (“**Announcement**”). The terms and conditions set out in the Announcement shall be deemed to be part of these terms and conditions.

يحق للأشخاص المؤهلين الاكتتاب في أسهم الزيادة بحسب ما هو موضح في دعوة الاكتتاب. تعتبر الشروط والأحكام الموضحة في إعلان الدعوة للاكتتاب جزءاً لا يتجزأ من هذه الشروط والأحكام.

Completed subscription Forms must be submitted with full payment of all subscribed shares, to one of the designated branches of First Abu Dhabi Bank PJSC (“**Receiving Bank**”) by the shareholder or through an authorized representative starting from 14/11/2024 and no later than 26/11/2024 before the end of the official working hours. Subscription Forms will not be accepted after that date.

يجب تقديم طلبات الاكتتاب المكتملة وتسديد كامل قيمة الاسهم المكتتب بها إلى أحد الفروع المحددة لبنك أبوظبي الأول ش.م.ع. (“**بنك تلقي الاكتتاب**”) من قبل المساهم أو من خلال من يمثله أصولاً ابتداءً من 14/11/2024 وفي موعد أقصاه 26/11/2024 بنهاية ساعات العمل، علماً بأنه لن تقبل طلبات الاكتتاب المقدمة بعد هذا الموعد.

All documents in the Announcement must be provided when attending to the receiving bank. All information provided in the subscription forms must be complete and accurate. Nonetheless, the Bank reserves the right to treat as valid and binding upon the subscriber any submitted Subscription Form even if the relevant Subscription Form is not complete in any or all respects.

يجب تقديم كافة المستندات المنصوص عليها في إعلان الدعوة للاكتتاب عند الحضور إلى بنك تلقي الاكتتاب. يجب أن تكون جميع المعلومات المقدمة في طلب الاكتتاب مقروءة ومكتملة ودقيقة. مع ذلك، يحتفظ البنك بالحق بالتعامل مع أي طلب اكتتاب مقدم على أنه ساري وملزم للمكتتب حتى إذا كان طلب الاكتتاب المعني غير مستوف لأي من أو كافة البيانات.

By completing and delivering the Subscription Form, subject to these terms and conditions, the Subscriber offers to acquire the number of share set out in the box overleaf titled “Number of Shares and Total Amount”. Subscription Forms received in respect of the Increase Shares are irrevocable and cannot be withdrawn. Each Eligible Investor may submit only on Subscription Form. Nonetheless, the Company reserves the right to accept or reject any subsequent Subscription Form submitted.

بتعبئة طلب الاكتتاب و تسليمه وفق هذه الشروط و الأحكام. فإن المكتتب يعرض شراء عدد الأسهم الموضح بالمرجع الوارد بظهر الصفحة بعنوان “عدد الأسهم والمبلغ الإجمالي”. تكون طلبات الاكتتاب التي يتم استلامها بخصوص أسهم الزيادة غير قابلة للإلغاء و لا يمكن استردادها. يجوز لكل مستثمر مؤهل أن يقدم طلب اكتتاب واحد فقط. مع ذلك، تحتفظ الشركة بالحق في التعامل مع أي طلب اكتتاب لاحق بقبوله أو رفضه.

In addition to the eligible shares to which a Eligible Investor entitled to subscribe, a Eligible Investor may apply for additional shares in excess of the eligible shares, knowing that the allocation of these additional shares shall be made subject to the laws force in this regard. There is no guarantee that the subscriber will receive the number of additional shares he applied for.

بالإضافة إلى الأسهم المستحقة التي يحق للشخص المؤهل للاكتتاب بها، فإنه يجوز له التقدم للاكتتاب في أسهم إضافية تزيد على عدد الأسهم المستحقة، علماً بأن تخصيص هذه الأسهم الإضافية يخضع للقوانين السارية والمطبقة بهذا الخصوص، ولا يوجد ضمان بأن يحصل المكتتب على عدد الأسهم الإضافية التي تقدم للاكتتاب بها.

The Receiving Bank will notify the subscriber of the number of increase shares allocated to him. If a subscriber applied for a number of additional shares in excess of what he is entitled to and does not receive all of the additional shares applied for, the Receiving Bank will refund to the shareholder the excess amounts and applicable returns towards which no additional shares were allocated. The amount to be refunded (i) shall be returned to the relevant Eligible Person's bank account with the Sole Receiving Bank or (ii) if payment of the subscription amount was made by Manager's Cheque, by sending a cheque to the relevant Eligible Person at the address stated in the subscription application or (iii) if payment was made via FTS / UAE PGS mode, it shall be returned to the relevant Eligible Person via bank transfer.

سيقوم بنك تلقي الاكتتاب بإخطار المكتتب بعدد أسهم الزيادة المخصصة له، وإذا تقدم المكتتب لعدد من أسهم إضافية تزيد عما يحق له ولم يحصل على جميع أسهم الزيادة الإضافية التي تقدم للاكتتاب بها، سيقوم بنك تلقي الاكتتاب برد المبالغ الفائضة والفوائد التي ترتبت عليها والتي لم يتم تخصيص أسهم زيادة مقابلها إلى المكتتبين. يجب إعادة المبلغ المراد رده للمكتتب (1) إلى الحساب المصرفي الخاص بالشخص المؤهل المعني لدى بنك تلقي الاكتتاب الوحيد؛ (2) إذا تم سداد مبلغ الاكتتاب عن طريق شيك المدير، فيتم إرسال شيك للشخص المؤهل المعني على العنوان المذكور في طلب الاكتتاب؛ أو (3) إذا تم السداد عن طريق نظام التحويل النقدي / بوابة الدفع الإلكتروني (UAEPGS)، سيتم إعادة المبلغ المراد رده للشخص المؤهل المعني عن طريق نظام التحويل البنكي.

Subscribers, their representatives, and heirs, as the case may be, hereby indemnify the Bank agents all liabilities, claims, damages, expenses and loses incurred by the Bank that arise out of their non-compliance with the terms and conditions, of the Subscription Form, the Announcement Subscription Invitation, and / or for the breach of any warranties and representations made in any of these documents.

يعوض المكتتب وممثلوه وورثته، حسبما يكون الحال، البنك عن جميع الالتزامات والمطالبات والتعويضات والنفقات والخسائر التي تكبدها البنك نتيجة عدم تقيده بشروط وأحكام طلب الاكتتاب المائل أو إعلان دعوة الاكتتاب و / أو انتهاكه لأي ضمانات وتعهدات واردة في أي من هذه المستندات.

Each Subscriber warrants that in connection with his application for Increase Shares, he has complete with an observed the applicable lost and all request formalities and has not taken any action which will or may result in the Company or the Receiving Bank acting in breach of any regulatory or legal requirements un connection with the offer of Increase Shares of the Company's acceptance of the Subscription Form.

يتعهد كل مكتتب أنه وفيما يتعلق بطلبه للاكتتاب في أسهم الزيادة قد تقيده وراعى القوانين واجبة التطبيق وكافة الاجراءات الضرورية ولم يتخذ أي إجراء قد يترتب عليه انتهاك الشركة أو بنك تلقي الاكتتاب لأي متطلبات تنظيمية أو قانونية فيما يتعلق بعرض أسهم الزيادة أو قبول الشركة لطلب الاكتتاب.

Any Subscription Form submitted which does not comply with these terms and conditions shall be null and void (Nonetheless, the Company retains the right to treat such Subscription Forms as valid and binding against the subscriber).

أي طلب اكتتاب مقدم لا يتقيد بهذه الشروط والأحكام يعد لاغياً وباطلاً (ومع ذلك تحتفظ الشركة بالحق في أن تعامل مثل طلب الاكتتاب هذا على أنه ساري وملزم للمكتتب).